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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 5. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u srijedu, 22.09.2021. godine u 

„Dvorani Pula“ Fakulteta ekonomije i turizma, 
Pula, Preradovićeva br. 1 

 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorila DUŠICA RADOJČIĆ (Možemo!-NL-OraH) koja je sjednici i 
predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consiglere e consiglieri buon giorno, 

otvaram 5. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 

Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnik Miodrag Čerina i vijećnica 
Monica Derocchi opravdali izostanak. Nedostaje nam vijećnica Sanja Radolović koja nas nije 
obavijestila o razlogu izostanka. Možda će nam se tijekom sjednice pridružiti.  
 
Rd 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić-mir. mandata 
2. SELMA IBRIŠAGIĆ NL Filipa Zoričića I.Močenić-mir. mandata 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. IVANA MOHOROVIĆ  NL Filipa Zoričića  
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  
6. MIHA PAUS MOŽEMO-NL-ORaH  
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO-NL-ORaH  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP Stigla tijekom VP u 18.37 
10. IGOR BELAS SDP  
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU-ZELENI  
13. MIODRAG ČERINA IDS-ISU-ZELENI Odsutan  
14. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI  
15. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI  
16. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI  
17. MARIN LEROTIĆ IDS-ISU-ZELENI  
18. MONICA DEROCCHI IDS-ISU-ZELENI Odsutna 
19.  MARIJA MARKOVIĆ-NIKOLOVSKI IDS-ISU-ZELENI  
20. MIRKO JURKIĆ HDZ  
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
 
Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića utvrđujem da je na 5. 
sjednici prisutno 18 od ukupno 21 vijećnika te da Gradsko vijeće može pravovaljano 
odlučivati.  
 
POZDRAVLJAM: 
- gosp. Filipa Zoričića,  Gradonačelnika Grada Pule 
- gđu. Ivonu Močenić i gosp. Bruna Cergnula, zamjenike gradonačelnika 
- pročelnike upravnih tijela Grada  
- direktore trgovačkih društava  
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- ravnatelje javnih ustanova  
- predstavnike medija 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve gledatelje koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na mrežnim  
  stranicama Grada Pule  
- i ostale goste  
 
OSTALI PRISUTNI: 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, zamjenica pročelnice UO za lokalnu samoupravu 
EVA BARBIR, voditelj Odsjeka za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika 
ANJA ADEMI, p.o.pročelnica UO za lokalnu samoupravu 
VESNA SAJIĆ, p.o. pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo 
INGRID BULIAN, p.o.pročelnica UO prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
DIJANA AŽIĆ p.o. pročelnica UO komunalni sustav i upravljanje imovinom 
MARTINA ŠAJINA, pomoćnica pročelnice UO komunalni sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ, p.o. pročelnica UO za društvene djelatnosti i mlade 
LENA RADUNIĆ, p.o.pročelnica UO za kulturu i razvoj civilnog društva 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, p.o. pročelnik Službe za zastupanje Grada 
SLAVICA JELOVAC, p.o. pročelnica UO za opću upravu i mjesnu samoupravu 
JOVANA PRUSAC FABRIS, protokol 
DAVOR SEBASTIJAN, informatičar 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
MARIJAN KAURIĆ, Covid redar 
DAMIR KALOGJERA, Covid redar 
GRACIELA PETEH, spremačica 
ALEKSANDAR MATIĆ, direktor Castrum Pula 97 d.o.o. 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor, FRATARSKI d.o.o.  
FABIO GIACOMETTI, direktor, Kaštijun d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor, Luka Pula d.o.o. 
DARKO BURŠIČ, direktor, Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor, Plinara d.o.o. 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanea d.o.o. i Pragrande d.o.o. 
BRANISLAV BOJANIĆ, direktor, Pula parking d.o.o. 
IGOR ŠKATAR, direktor, Pulapromet d.o.o. 
SAMUEL SMAILBAŠIĆ, direktor, Pula Sport d.o.o. (opr.odsutan) 
RENATO PERC, direktor, Tržnica d.o.o. 
DEAN STARČIĆ, direktor, Vodovod Pula d.o.o. 
MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica, Dječji vrtić Pula (opr.odsutna) 
SANJA SUBOTIĆ, Dječji vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica, DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica, Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica, Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica, INK–Gradsko kazalište Pula 
GORDANA RESTOVIĆ, ravnateljica Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj, Pučko otvoreno učilište 
IVICA ROJNIĆ, zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Pula 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
BOJANA PETROVIĆ, stenodaktilograf 
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 5. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 14. rujna 
2021. godine. 
Prijedlozi akata i materijali za 5. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
Dana 14.09.2021. dostavili smo vam obavijest o mogućnosti prikazivanja slikovnog 
materijala na projekcijskom platnu za vrijeme postavljanja vijećničkih pitanja, s napomenom 
da pola sata prije sjednice informatičaru predate USB stick sa podacima.  
 
 
VIJEĆNICIMA JE NA ZNANJE DOSTAVLJENO: 
- dana 11.08.2021. Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe 
Proračuna Grada Pule za mjesec srpanj te 14.09.2021. za mjesec kolovoz 2021. godine 
sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o proračunu 
- dana 15.09.2021. Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Pula-Pola za razdoblje od 01. 
siječnja do 30. lipnja 2021. godine 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoja izvješća nadležna radna tijela  
- Odbor za izbor i imenovanja, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za Statut i druge opće 
akte, Odbor za gospodarstvo, Odbor za razvoj, Odbor za plan i financije i Odbor za prostorno 
uređenje.  
 
Budući da nisam zaprimila drugi prijedlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na 
glasanje DNEVNI RED 5. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 14.09.2021.godine sa 
12. točaka dnevnog reda. 
 
Utvrđujem da je glasanje dovršeno te da je  
 

Vijeće s 18 glasova „ZA” i bez glasova „PROTIV” usvojilo predloženi dnevni red 
5. sjednice Gradskog vijeća. 
 

D N E V N I R E D 
 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje: 

2.1. Skraćenog zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vijeća od 28.07.2021. godine 
2.2. Skraćenog zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća od 30.07.2021. godine 

3. Donošenje Odluke o utvrđivanju ulaganja Grada Pula-Pola u društvo Plinara d.o.o. u 
svrhu povećanja temeljnog kapitala  

4. Donošenje Odluke o izmjenama Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje 
trgovačkom društvu Kaštijun d.o.o. Pula  

5. Donošenje Odluke o sastavu urbanog područja Pula  
6. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2021. godinu  
7. Donošenje Odluke o dopuni Odluke o uvjetima i postupku za izbor kandidata za 

članove upravnih vijeća ustanova čiji je osnivač Grad Pula-Pola 
8. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i 

visini naknade za korištenje usluge parkiranja na javnim parkiralištima Grada Pule 
9. Donošenje Zaključka o otkazu Sporazuma o obavljanju poslova civilne zaštite iz 

nadležnosti lokalne samouprave 
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10. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta 
od prirodnih nepogoda Grada Pule 

11. Donošenje Rješenja o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije na pomorskom 
dobru na području Gada Pula-Pola  

12. Donošenje Rješenja o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskih 
odobrenja 

 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
 
Molimo vijećnike da se kroz sustav eGlasanja pritiskom na tipku „PRIJAVA NA 
RASPRAVU“ prijave ukoliko žele postaviti vijećnička pitanja. 
Za pitanja su se prijavili vijećnici: 
 
1. Mirko Jurkić 
2. Ivana Mohorović 
3. Elena Puh – Belci 
4. Miha Paus, 
5. Marin Lerotić, 
6. Dušanko Babić 
7. Sean Soldatić, 
8. Selma Ibrišagić 
9. Ardemio Zimolo 
10. Ana Fonović 
11. Jadranka Černjul 
12. Kristijan Biteri 
13. Siniša Gordić 
14. Dušica Radojčić 
15. Noel Mirković 
16. Igor Belas 
 
Ići ćemo kao i do sada – naizmjenično pa pozivam vijećnika Mirka Jurkića da postavi pitanje. 
 
MIRKO JURKIĆ 
 Prvo pitanje postavlja gospođi Marjanović o novorođenačkoj potpori koja već 
godinama ista i iznosi 1.000,00 kuna, hoće li se to ove godine izmijeniti, ako hoće, na koliko i 
je li to u planu. 
 Drugo pitanje postavlja komunalnom odjelu u svezi toga hoće li se krenuti u uređenje 
javnih wc-a, kao i postojećih latrina, ako da, kada. 
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 
 Da, godinama je novorođenačka naknada bila u iznosu od 500,00 kuna, međutim, prije 
nekih 3-4 godine povećali smo iznos naknade na 1.000,00 kuna. Činjenica je isto tako da to  u 
biti nije nekakva socijalna naknada nego je jedan simboličan dar Grada Pule roditeljima za 
novorođeno dijete. Međutim, gledam sad tu jednu cjelovitu sliku, cjelokupni sliku da Grad 
prati djecu od njihovog rođenja pa do subvencija u dječjim vrtićima, subvencija u školama, 
produženom boravku, u školskim marendama, a poslije im dodjeljujemo stipendije, onima iz 
socijalno ugroženih obitelji ili onim studentima koji su izvrsni studenti. Sada je vrijeme 
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pripreme proračuna za 2022. godinu, dobili smo prijedloge građana, političkih stranaka. 
Utvrdit ćemo da li je moguće izdvojiti dodatna sredstva za novorođenačke naknade. 
 
DIJANA AŽIĆ 
 Nedostatak javnih wc-a u gradu je problem svakako. U ovom trenutku pripremljena je 
sva dokumentacija za uređenje javnog wc-a na Giardinima, tako da uskoro krećemo u javnu 
nabavu za određivanje i izvođenje radova. Također je u planu za sljedeću godinu i uređenje 
javnog wc-a na rotoru kod Starih statuta, tako da je i to više-manje sve već isplanirano i u 
visokoj fazi dovršenosti planiranja i pred izvedbom. A u odnosu na latrine, one su se također 
razmatrale da bi se možda nadogradile i od njih također pritvorio još jedan javni wc budući da 
sad isto razmatramo i treću lokaciju.  
 
MIRKO JURKIĆ 
 Kako sam uspio dokučiti između redaka, vjerojatno je da se to neće promijeniti. Ja bih 
volio da me se kasnije, kada se bude radio proračun demantira u tome. Ja ću iskomentirati da 
svi gradovi koji maju puno veće novorođenačke potpore daju jednako tako i stimulacije i 
potpore djeci koje je spomenula gospođa Marjanović, kako subvencioniranje vrtića, prijevoza, 
raznorazne potrepštine u vrtićima i svugdje drugdje. Pričamo o momentu kada vam se rodi 
dijete, kada morate puno toga nabaviti. Mislim da 1.000,00 kuna i nije neki iznos, nije neki 
novac. Mislim da Grad Pula sa ovim proračunom ili onolikim proračunom koji će biti planiran 
može odvojiti nešto više od toga. To je samo znak pažnje roditelju za rođenje djeteta, 
normalno da roditelji s time neće preživjeti mjesec, godinu ili odgojiti dijete, ali to nije poanta 
te potpore.  
 Što se tiče drugog odgovora drago mi je čuti da se to pokrenulo, da to ide u obnovu i 
nadograđivanje ukoliko to bude potrebno  
 
IVANA MOHOROVIĆ 
 Ja bih zamolila samo informatičara da otvori prvu fotografiju da isprobamo da li taj 
materijal funkcionira.  
 Prvo pitanje je za pročelnicu Upravnog odjela za lokalnu samoupravu gospođu Anju 
Ademi. Mediji su nedavno prenijeli izjavu gradonačelnika kako Grad Pula financijski ne stoji 
baš tako dobro kako se prethodni gradonačelnik gospodin Boris Miletić hvalio prilikom 
primopredaje dužnosti. Potom se vijećnik gospodin Lerotić oglasio na društvenim mrežama 
demantirajući grad sa dokaznim materijalom stanja računa u Zagrebačkoj banci koji ovdje 
vidimo. Zamolila bih vas da nam jednostavnim rječnikom, kako bi svi razumjeli, što znači da 
stanje računa Grada Pule u banci na dan 31.05.2021. iznosi 47.523.000,30 kuna. 
 Drugo pitanje za pročelnicu Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša 
gospođu Ingrid Bulian pa vas molim da otvorite sliku broj 1. Stanovnici Štinjana su nam 
skrenuli pozornost na novoizgrađeno naselje u ulici Varoš pa smo na web stranicama tvrtke 
Stanoinvest pronašli informaciju da se radi o 4 odvojena objekta, ukupno 8 zgrada, svaka sa 
tri do četiri stana. Na fotografiji vidimo zgradu 4 i 5 s lijeve strane i zgradu 2 i 3 s desne 
strane tokom gradnje i pri završetku radova. Tu je evidentno da su u potkrovlju predviđeni 
otvori za prozore koji su naknadno pokriveni, što ukazuje da su i u tom dijelu predviđene 
stambene jedinice, čak se na nekim fotografijama ovdje ne vidi da su prozori već i postavljeni, 
dakle, nisu bili samo otvori, nego su i postavljeni prozori. A na prilogu 2 vidimo zgrade 1 i 8 
sa lijeve strane i 6 i 7 sa desne gdje su osim pokrivanja prozora u potkrovlju vidljivi neobični 
tavanski balkoni pokriveni krovom što ne mogu razumjeti što bi to predstavljalo, a osim 
potkrovlja upitno je i koji se sadržaji nalaze u prizemlju svih 8 objekata budući da je za 4 
stana koliko oni oglašavaju po svakoj zgradi, a to su uglavnom stanovi: 
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3 stana od 50-ak kvadrata i 1 stan od 90 kvadrata. Za to je sasvim dovoljna površina prvog i 
drugog kata. Molila bih vas informaciju koliko stanova po pojedinoj zgradi je predviđeno 
građevinskom dozvolom, odnosno kakav projekt je bio na dozvoli, da li su te zgrade prošle 
tehnički pregled i dobile uporabnu dozvolu jer su nam stanovnici rekli da su neki od stanova 
već useljeni ovo ljeto, čak su se vidjela svjetla kroz krovne prozore, što je vrlo interesantno 
obzirom da u potkrovlju nema navodno stanova te na koji način Grad može spriječiti ovako 
očit primjer građevinskog kriminala gdje investitor umjesto 4 stana izgradio 8 stanova tako 
što pretvara podrum, konobu i tavan u dodatne stanove. Tu se još pojavljuje i problem 
parkiranja. 
 
ANJA ADEMI 
 Možda je pitanje trebalo biti upućeno pročelnici Sajić, ali mogu i ja odgovoriti. 
Vezano za stanje na računu od 47 milijuna kuna, jako je važno jasno reći da se to radi o stanju 
na žiroračunu. Tih 47 milijuna kuna čini 18,7 milijuna kuna vezano za višak sredstava iz 
prethodnih godina koja su namjenska sredstva, to su prihodi koje je Grad uprihodio od 
spomeničke rente, komunalne naknade, komunalnog doprinosa i prodaje stanova na kojima su 
bila stanarska prava, dok se ostatak tog iznosa koji je na žiro računu odnosi na prihode iz 
tekuće godine i on je namijenjen za trošenje na aktivnosti koje su određene proračunom. 
Znači, veoma je jasno. Mislim da je jako loše obmanjivati građane da se radi o 47 milijuna 
kuna koji su ostavljeni gradskoj upravi da troši na nekakve nove aktivnosti. Što se tiče 
namjenskih sredstava, Gradsko vijeće je u prijašnjem sastavu donijelo odluku da se prihodi od 
komunalne naknade i komunalnog doprinosa mogu zbog pandemije koristiti i u nenamjenske 
svrhe. Ta sredstva su već potrošena za aktivnosti iz postojećeg proračuna te također zbog jako 
lošeg planiranja proračuna, moram reći, produženi boravak u školama je bio planiran 
proračunom za 2021. godinu do 30.06., pa ne znam da li su zaboravili i polugodište koje 
počinje 01.09. pa će ta sredstva sada biti potrošena na produženi boravak i u ovom 
polugodištu. 
 
INGRID BULIAN 
 Vezano na postavljena pitanja koliko je stanova predviđeno građevinskim dozvolama, 
da li su građevine dobile uporabnu dozvolu i što zapravo i na koji način grad može spriječiti 
pretvaranje, odnosno izigravanje propisa i dozvola u konkretnom slučaju.  
 Ja napamet neću znati koliko je stanova predviđeno za svaku od ovih građevina 
građevinskom dozvolom, ali mogu reći da ono što je planom maksimalno omogućeno je jedna 
do četiri stambene jedinice u toj zoni u Štinjanu. Znači, plan predviđa maksimalno 4. Da li su 
dobile uporabnu dozvolu, prema slikama, ne znam napamet sve procedure koje su pokrenute, 
još uvijek su neke u izgradnji i ove koje su kao zgotovljene sa fasadama i dovedene do neke 
faze dovršenosti, zapravo nemaju uređen okoliš, pa u tom smislu mislim da nisu ni pokrenuti 
postupci izdavanja uporabnih dozvola. Nekakva moguća buduća pretvaranja u neke sadržaje 
koji nisu predviđeni građevinskim dozvolama svakako ne bi mogla proći, kao prvo na 
tehničkom pregledu kada se uspoređuje izdana građevinska dozvola u odnosu na izvedene 
radove, a točno se može, vidjela sam na slici, balkon koji nema nikakvu logiku, prozori koji bi 
eventualno bili naknadno otvoreni, svi ti elementi se, isto kao i uređenje okoliša odnosno 
zastupljenosti zelene površine u građevnoj čestici, provjeravaju prilikom tehničkog pregleda i 
mislim da to nema dileme da bi se moglo utvrditi da nije izgrađeno u skladu sa građevinskom 
dozvolom. Što se tiče toga što možemo napraviti kao gradska uprava zapravo je više različitih 
faza. Pitanje je kako možemo utjecati na ono što je već započeto i za što su izdani akti 
temeljem dosadašnjih planova. Znači, tu smo pokrenuli i najavili već osnivanje radne skupine, 
pokrenuli jednu proceduru koja će se odnositi na preispitivanje odredbi svih važećih 
prostornih planova i iznalaženjem novih i drugačijih načina sprječavanja tumačenja odredbi 
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planova s time da moramo paziti da kao uprava, odnosno kao nositelj izvedbe prostornih 
planova ne dovedemo sami sebe u jednu situaciju pre-normiranosti, time zablokiramo buduću 
izgradnju, a svakako moramo raditi na tome da pokušamo spriječiti sve ono što danas vidimo 
da se u prostoru događa. Možemo nastaviti u odnosu na ove već uočene nepravilnosti u 
gradnji, možemo nastaviti i nastavljamo svakako sa prijavama građevinskoj inspekciji koja 
ima ovlasti tijekom gradnje već, a naravno i nakon toga usporediti legalnost izgradnje i 
djelovati na način na koji može ona djelovati, ali ne mogu se ne osvrnuti na činjenicu da 
zapravo u cijelom tom procesu je potrebna sinergija svih onih koji su u tom lancu zastupljeni: 
nas kao prostornih planera, odnosno onih koji kreiraju norme i pravila izgradnje, ali uzalud je 
planirati nešto ukoliko imamo prvo projektante koji bi se ipak morali na neki način oduprijeti 
pritiscima investitora i pokušati projektirati građevine koje bi bile u skladu s okolnom 
izgradnjom; investitore, koji bi trebali prestati gledati isključivo na financijsku dobit i 
pokušati se staviti u nekakve okvire uređenog okoliša i utjecaja nove gradnje na postojeće 
okruženje; izvođače radova koji, na žalost, pristaju izvoditi radove koji su suprotni izdanim 
građevinskim dozvolama; i kupce stanova koji pristaju kupiti stanove koji nemaju legalnost. 
Za one stanove koji nemaju uporabnu dozvolu ili koji su naknadno prilagođavani da bi se 
povećala dobit investitorima, Grad Pula ima instrumente da uredi prostorne planove, da 
provede, da prijavljuje, da provede nadzor nad onim što može kontrolirati. Kažem još jednom, 
ukoliko se svi zajedno ne udružimo i svatko na svoj način počne utjecati na takve aktivnosti 
kojih smo svjedoci u zadnje vrijeme sve više i više, biti će teško toliko detaljno sve propisati a 
da se neće izigrati ono što se propisalo kao pravilo. Očekujem da počevši od nas, 
preispitivanjem planova, do svih onih ostalih sudionika koje sam nabrojala, da zajedno 
pokušamo utjecati na to da nam prostor bude što bolji.  
 
IVANA MOHOROVIĆ 
 Postavlja dopunsko pitanje da li su investitori u obavezi ići zatražiti uporabne dozvole 
ili oni isto mogu ostaviti te zgrade ovako, useliti stanare koji nemaju ustvari legalnost tih 
stanova i nikad ne ići na tehnički pregled i ne dobiti uporabnu dozvolu. 
 
INGRID BULIAN 
 Znači zgrada se može početi upotrebljavati nakon što se ishodi uporabna dozvola, što 
znači ukoliko se netko useli, uselio se u zgradu koja nema svu dokumentaciju potrebnu za 
uporabu. Uporabna dozvola služi i zato da se osigura, između ostalog, i sigurnost građana jer 
se tokom tehničkog pregleda provjerava, osim legalnosti, i svi ostali elementi, da li je struja 
izvedena kako treba, voda, odvod, itd. Ne govorimo samo o tome da ćemo se useliti u 
nekakav nelegalan stan jer nema uporabnu dozvolu nego se dovodi u pitanje i sigurnost 
boravljenja u takvom prostoru. Građevina se može koristiti tek nakon što se ishodi uporabna 
dozvola.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
 Teško je očekivati da će svi sudionici koje je navela gospođa Bulian, odnosno ako i 
pozovemo na savjest da će se nešto bitno promijeniti. Na gradskoj upravi je da osigura 
mehanizme kojima će onemogućiti ili barem sankcionirati ove pojave. Jedan od mehanizama 
je svakako usporedba izdanih građevinskog dozvola i uporabnih dozvola za pojedinog 
investitora i pronalaženje mehanizama kojima će se takvo ponašanje onemogućiti u 
budućnosti budući da nam je stanje u prostoru poprilično loše, a posljedica je upravo 
izostanak zapravo nadzora nad ovakvim pojavama.  
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ELENA PUH-BELCI 
 Imam dva pitanja za gradonačelnika, a vezana su za dva događaja koja smo imali 
prilike vidjeti, čitati, slušati u razdoblju unatrag dva, tri tjedna gdje je naš gradonačelnik 
poprimio ulogu oporbenog političara, a ne gradonačelnika Grada Pule. Prvenstveno mislim na 
prosvjed protiv Kaštijuna gdje smo, podsjećam, Grad Pula većinski vlasnik, i tribina koja se 
odnosi na sport gdje smo naravno kritizirali sport, sportaše i sportsku infrastrukturu. Da je 
tome tako i da su građani zaista i malo zbunjeni kakvog to gradonačelnika imamo, a imamo 
takvog da, uz to da nije napravio tiskovnu pa da kaže što je učinjeno u tih 100 dana kako bi 
građani našega grada imali priliku upoznati se sa svime onime što je napravljeno jer cijelo 
vrijeme govorimo o prošlosti, nikako da se okrenemo na budućnosti. 
 Prvo pitanje je vrlo jasno i većina naših sugrađana se zgrozilo činjeničnom da naš 
gradonačelnik nije osudio govor mržnje, prijetnje i verbalno nasilje nad djecom koje je bilo 
izgovoreno od strane velikog simpatizera na Portarati. Da podsjetim, gradonačelnik je tada 
komentirao: Slobodno smo društvo, slobodni ljudi, slobodan grad, pa sad ja ne znam kakav on 
grad misli da imamo. Mi slobodu ne možemo povezati sa nasiljem, tamo je javno i glasno bilo 
izgovoreno nešto što je trebalo biti osuđeno definitivno tako da ja molim, s obzirom da su se 
veliki broj sudionika tog skupa i na neki način ispričali i izuzeli od takvog načina 
komuniciranja u javnom prostoru, naš gradonačelnik to nije učinio.  
 Drugo pitanje je vrlo čudnovata tribina o sportu, koja moram priznati nije imala ni 
početak ni kraj, to je bio jednostavno jedan politički performans gdje nisu bili izloženi ni 
brojke ni tablice ni slike ni usporedbe ni grafikoni, apsolutno niti jedan podatak. Ja se pitam 
zašto na tom skupu koji se naravno održao na temu sporta niste pozvali sve sportske klubove 
već samo neke i niste pozvali sve uspješne sportaše. Pozvali ste samo neke. Ako ćemo tako 
raditi onda nam je jako težak put jer u ovom društvu postoji samo sport. Ako ćemo tako raditi 
tribine o kulturi, školstvu, predškolstvu, socijali i zdravstvu, nećemo daleko stići. Pa bih 
molila na koji način gradonačelnik misli raditi tribine? Sportaši su negodovali, naravno, jer 
nisu imali prilike izraziti ono što je učinjeno, a učinjeno je jako puno. 
 
Prije odgovora gradonačelnika vijećnik Siniša Gordić pozvan je na stavljanje maske. 
 
FILIP ZORIČIĆ 
 Dopustite mi da prije nego što odgovorim na ova dva pitanja, konkretna i famozna, da 
evo, ako smijem iskoristiti priliku podsjetim, a za to znate, da zahvalim kolegici Černjul 
Jadranki. Danas je dan borbe protiv nasilja nad ženama. Evo da i svi mi kao društvo radimo 
na svijesti i savjesti i nadamo se da će pravosuđe biti puno, puno bolje i učinkovitije u tom 
smislu. Evo, samo jedan mali apel i hvala vam danas na mimohodu i organizaciji i trudu. 
 Evo kolegice Puh-Belci hvala vam na pitanju, lijepo je počelo. Ja uvijek imam dvojbe 
prije nego dođem na Gradsko vijeće hoću li biti miran, staložen, ironičan ili katastrofičan ili 
kako kažete populist. Mislio sam vam držati danas jedno školsko predavanje jer mi fali škola 
ponekad, ali neću, biti ću staložen i odgovoriti vam kao što ste i vi staloženo pitali. Nadam se 
da ste vi to pitali, da vam nije napisano. 
 Prvo pitanje vezano za Kaštijun. Pa mi smo tek došli na vlast u ova tri i pol mjeseca, 
izabrali su nas ljudi, imamo veliku obavezu. Nisam sudjelovao u prosvjedima, ali ako 
gradonačelnik neće biti, pa i moje kolegice i kolege, sa mnom su bili zamjenici, potpora koji 
govore ono što misle, mislim da to nije dobra politika, to je prvo. Drugo, mislim da političari 
moraju biti kadri podnositi i kritike i pohvale, dapače više kritike nego pohvale. Ja tamo 
nisam išao se naslikavati, dapače, bio sam sa strane i htio sam čuti što ljudi govore. Meni je to 
u redu i vi znate mene dugi niz godina da sam prisutan na svim događajima i volim čuti što 
ljudi kažu. Ja mislim da je to u redu i da se ponovi prosvjed ponovno bih bio i čekam 
prosvjede i protiv mene kada ja ne budem nešto dobro radio i također ću biti. Ja se ne bojim 
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ljudi i ne bojim se čovjeka i vi to vrlo dobro znate da je tako. Političar koji se odmiče od 
svoga naroda više ne može biti političar kao što političar kojem vlastiti interes bude iznad 
općeg interesa više nema što raditi u politici. To su vam dvije moralne permise za modernu 
politiku. To morate shvatiti. Ako mi namećete riječ populizam kao što ste govorili u medijima 
i na društvenim mrežama nadam se da vi to ne pišete jer mi je to totalno čudno. Populizam je 
promovirala, evo kolega Bojanić je politolog, čini mi se, ne, ekonomista, ali je doktor 
znanosti, znaju ljudi, dakle politologija i sociologija, dakle u onom dijelu gdje populizam 
objašnjava emociju i izravnost u komunikaciji, taj dio mi možete spominjati, drugi ne možete. 
Dakle, u kontekstu pojavljivanja na prosvjedu za Kaštijun, što se tiče izjava građana tamo, 
kako vi kažete mojih simpatizera, ja sam rekao da smo mi napokon slobodan grad i slobodno 
društvo i slobodni ljudi jer zaista se to osjeća u gradu vjerovali vi to ili ne, kao što vama, kako 
vi kažete građani govore i javljaju se itd. Vidim da vas dosta trolova podržava, to su 
vjerojatno nekakvi vaši lažni profili vaših partijskih činovnika. Ja moram reći da isto tako 
pričam s puno građana, da smo u tri i pol mjeseca pričali s 1000 ljudi, vjerovali vi to ili ne, od 
zadnjeg susreta na Busoleru i Valdebeku plus kroz ured i izvan ureda. I dobro čujem što 
građani govore tako da također na tom skupu su građani rekli što misle, a oni koji su 
izjavljivali to što su izjavljivali su se ispričali. Dakle, ja nisam ničiji otac, osim svojoj djeci i 
njima mogu sa suprugom svojom reći što je dobro, a što nije, a svatko odgovara za svoje 
izjave. Prema tome, vi te populističke fore prodajte, moram tako reći, nekome drugome, 
molim vas, meni nemojte i možemo o tome argumentirano razgovarati. 
 Što se tiče sporta, da ste barem rekli da napokon netko govori o sportu. Nego, sve je 
obrnuto i sve što mi radimo, a ovdje govorim iz svoje pozicije, vama je populizam, to mi je 
prestrašno. Ako si među ljudima, to je populizam, ako govoriš o sportu to je populizam, ako si 
na prosvjedu za Kaštijun... ja ne razumijem, ne razumijem kako vi to ne razumijete. Građani 
su zbunjeni, većina se zgrozila, ne znam na koga to mislite. Dakle, mi smo imali tribinu prvu 
o sportu, imati ćemo drugu, imati ćemo tribinu o kulturi, o socijali, dapače, javno ćemo 
progovarati o svim temama. Pozvat ćemo i druge sportaše, pričat ćemo o zdravstvu u sportu, o 
infrastrukturi itd. Zvati ćemo dio nekih koji mogu pomoći na toj temi, dakle, bit će još takvih 
tribina. Meni će biti drago ako ste vi, a bili ste i zamjenica dugo, bili ste i pročelnica, da 
dođete na jednu od tih tribina, ja ću vas osobno pozvati i zanima me vaš stav o sportu jer ono 
što se meni čini nakon tribina sa građanima, nakon tribine o sportu ja sam mislio da je u ovom 
gradu sve super, međutim, tamo mi tako ne izgleda. Znate što je još tragično, tragično je što 
mi u našem gradu imamo toliki broj olimpijskih sportaša, toliki broj svjetskih i europskih 
prvaka i reći ću vam da to nitko ne zna. Znači, naši građani ne znaju za naše olimpijce. Znate 
li vi da je Tomislav Pucar bio ove godine na Olimpijskim igrama u stolnom tenisu, da je on iz 
Pule, pa ljudi ne znaju za to. Toliko o promociji našeg sporta i sportaša. Mi se moramo time 
hvaliti, a ne tko je iz koje političke stranke i tko se bavi čime, nego upravo takve ljude 
promovirati, sportaše i kulturnjake i one koji su zadužili Grad. Mi ćemo to raditi. E, to vam je 
pozitivan populizam i on kao takav postoji, ali čitati, čitati i čitati, to treba. Čitati, čitati i 
čitati. Ne znam jesam li na sve odgovorio, pa evo, vi recite. Građani zbunjeni. Žao mi je ako 
su građani zbunjeni. Zbunjeni su jer im nije jasno da napokon mogu reći što misle. Jedino to 
mogu reći.  
 
ELENA PUH-BELCI 
 Dakle, ne mogu vjerovati da je danas gradonačelnik ponovio i potvrdio ono što smo 
imali priliku čuti ili ne čuti ovih dana nakon tribine. Meni je neprihvatljivo da jedan 
gradonačelnik ne osudi govor mržnje jedne osobe koja je na javnom prostoru prijetila djeci 
IDS-ovaca. To je prestrašno na današnji dan kad ste se već nadovezali na nasilje. 
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FILIP ZORIČIĆ 
 Pa to je stvarno ozbiljna tema sada već. Dakle, gospodin koji je izrekao to što je 
izrekao se ispričao i to je njegova moralna odgovornost. Ako vi mene želite, apsolutno sam u 
šoku, spojiti s njime, mene kao oca, a znate dugo sve skupa o meni i mojoj obitelji, moram 
tako govoriti otvoreno, opet emotivno, onda je to stvarno tragično. Nemojte koristiti, molim 
vas ovaj prostor za to, jer ću vam opet morati davati lektire da čitate. Dakle, tema onoga 
prosvjeda su ljudi koji govore to što govore, oni su odgovorni za svoju izgovorenu riječ i svi 
mi smo odgovorni za svoju izgovorenu riječ. Nemojte meni, molim vas, stavljati u usta, 
pogotovo kada su u pitanju djeca. To je jako loše. Nemojte, jer vam ne stoji, samo to. Drugo 
je u redu. 
 
MIHA PAUS 
 Imam pitanje za direktora Pulaprometa vezano je za nove autobuse na plin. Koliko 
smo stigli proučiti nismo baš sigurni u podatke, ali uglavnom, svakako je pohvalno da smo 
nabavili autobuse na plin i sad mene zanima kolike su tu uštede financijske, odnosno da li će 
se ušteda financijska koja se desi odraziti na cijenu karte.  
 
IGOR ŠKATAR 
 Autobusi su na plin, mislite ovih 20? Dakle, očita je razlika u cijeni. Znači, na 
godišnjoj razini će biti gotovo milijun kuna. Ali, na izvješću o poslovanju koje je bilo na 
prošlom gradskom vijeću vidjeli ste isto tako da je pomoć države bila prošle godine 
5.300.000,00 kuna. U ovoj godini će isto tako biti oko 5.300.000,00 kuna do 5.600.000,00 
kuna, vidjet ćemo dokle će trajati. Ali se počela smanjivati i vrlo vjerojatno će se zaustaviti. 
Što to znači? To znači da mi imamo, isto sam tako, ja mislim, bio i na prošloj sjednici 
Gradskog vijeća govorio, dva izvora prihoda. Jedno su prihodi od osnovne djelatnosti, dakle, 
cijene od karata koje dobivamo tijekom kalendarske godine, drugo je potpora jedinica lokalne 
samouprave. U ovom slučaju vrlo brzo će izostati potpora države. Znači, ako smo mi imali u 
2019. koja je, zovemo je svi, svi se nekako baziramo na nju, normalnom godinom, gdje je 
prihod od osnovne djelatnosti iznosio 16 milijuna kuna, a u protekloj je bio 8 i pol, u ovoj će 
biti 10 maksimalno, možda 10 i pol dođe. Razliku netko treba nadoplatiti po Ugovoru o javnoj 
usluzi jer smo se na to obavezali svi. Znači, kupnjom autobusa, da bi uopće dobili mogućnost 
ući u te projekte, morali su se ugovori uskladiti sa Ministarstvom mora, prometa i 
infrastrukture i sve je jasno napisano. Znači, mi možemo smanjiti cijenu karte, nema uopće 
problema, to je odluka Grada Pule. Razliku opet plaća Grad Pula iz svog proračuna. 
Matematika je vrlo jednostavna. Znači, mi na kraju godine moramo biti u nuli. Da li ćemo mi 
ostvariti više prodajom karata pa će onda biti udio jedinica lokalne samouprave, neovisno o 
Gradu Puli, može biti bilo koja druga jedinica lokalne samouprave jer su takav ugovori 
potpisali i usvojili svi. Znači, može samo biti razlika, da li će biti viša, veća ili manja. Samo 
moramo jednu stvar znati da će 5 milijuna kuna nedostajati, a COVID oporavak će trajati jako 
dugo. Sad ne znam da li sam vam odgovorio na sve, brojke su tu neminovne i ne možemo 
pobjeći od njih, nitko od nas.  
 
MIHA PAUS 
 Razumijem sve što ste rekli, ja se s time slažem, međutim, ne mogu se oteti dojmu, 
pogotovo, u popodnevnim satima, naglasak na popodnevne sate, da nama autobusi voze 
krugove po gradu gotovo prazni. Znači, svatko tko obrati pozornost će vidjeti, znači u šest-
sedam popodne autobusi imaju po dvije-tri osobe, dva-tri putnika. Mene sad zanima da li bi 
možda smanjena cijena karte učinila to da je u popodnevnim satima autobus pun. Svi vide 
autobus ujutro kad idu na posao, ali tad djeca idu u školu, penzioneri idu u grad, itd. U 
jutarnjim satima popunjenost je sigurno više nego zadovoljavajuća, možda čak i fali autobusa. 
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Ali mi imamo jedan dobar period dana u kojima je jako puno linija zbilja prazno. E sad, 
prazan bus je, ja mislim, veći trošak nego pun bus, svakako, pa nek je i 1 kunu karta. Samo to 
želim reći. Stimulacija na vožnju je nužna. Znači, mi imamo situaciju da učenici i penzioneri 
imaju mjesečne karte koji imaju svoju cijenu, a svi oni između plaćaju, ako imaju onu 
magnetnu karticu 7 kuna, a ako plaćaju kod vozača je, ja mislim, 11, ako se dobro sjećam. 
Dakle, da li je možda moguće kad bi bila 5 kuna povećati količinu putnika na primjer. 
 
IGOR ŠKATAR 
 Dakle, mi ne možemo tjerati ljude da uđu u autobus. To nisam nigdje vidio, a cijenu 
karte ne određuje operater. Cijenu karte određuje jedinica lokalne samouprave, općina ili 
grad. Znači, grad kaže cijena karte će biti 1 kunu, operater je dužan sprovesti tu 1 kunu, 
razlika će biti, nju će morati nadoknaditi jedinica lokalne samouprave. A opet, postojeći vozni 
red, sadašnji, opet po Ugovoru o javnoj usluzi je dobivena dozvola od svih jedinica lokalnih 
samouprave, tako i za ove tu postojeće. Znači, Grad Pula, putem svog nadležnog odjela, je 
ovjerila vozni red, sadašnji, ovaj koji se sada vozi, ovakav kakav je. Da li je on dobar ili loš, o 
tome možemo naravno razgovarati. Imamo tribine po mjesnim odborima. Treba sačekati i 
vidjeti sve upite koji su došli, kasnovečernje polaske itd. Sve se to može, pogotovo u onim 
kasnovečernjim polascima, napraviti. Ali nećete dobiti veći broj putnika iz jednostavnog 
razloga što kad upalite televiziju, na HTV gore vam piše: Ostanimo odgovorni. Kad se govori 
o COVID-u iza vas je tramvaj ili autobus. Putnika nema, niti turisti u ovoj godini, došli su u 
velikom broju, možda i u istom broju kao i 2019. godine, govorima o sedmom i osmom 
mjesecu, ali nisu se vozili baš pretjerano autobusom. O tome se radi. Put izlaska iz COVID 
pandemije će biti težak i to morate znati, neovisno tko vodi tvrtku, tko vodi grad itd. To će biti 
jako trnovito. Trebati će novce naći, država neće do unedogled davati svoje novce. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
 Sasvim je jasno da u perspektivi da ako budemo htjeli riješiti, a želimo riješiti problem 
gužvi u gradu, javni prijevoz nema alternativu. Jedna od glavnih preduvjeta je i cijena karte 
budući da taj karte taj oblik prijevoza moramo učiniti prihvatljivim većini građana. Naravno, 
tu su i drugi elementi. 
 
MARIN LEROTIĆ 
 Dva pitanja za pročelnicu Sajić, a jedno je vezano za stanje nenaplaćenih dospjelih 
potraživanja. Znam da se za vrijeme prijašnje vlasti to redovito objavljivalo na web 
stranicama Grada Pule, ako se ne varam zadnje je bilo objavljeno u veljači ove godine sa 
stanjem na 31.12.2020. Nisam to sad vidio da je objavljeno, ako je objavljeno, a da mi je 
promaklo, ja se unaprijed ispričavam, pa me zanima, vezano za to, ako nije objavljeno, iz 
kojeg je to razloga, odnosno da li planirate to objaviti.  
 
 Drugo pitanje, da se nadovežem na prijašnju raspravu, znači ovih 47.005.000,00 kuna 
što je bilo na dan primopredaje ili možda koji dan prije, ako sam ja uspio shvatiti, dakle bilo 
je 18.000.000,00 kuna nenamjenskih, a ostali dio je bio nenamjenski, odnosno plus koji se 
dogodio u ovoj tekućoj godini između prihoda i rashoda. Evo, samo ako mi možete reći da li 
sam dobro shvatio.  
 
VESNA SAJIĆ 
 Vezano za nenaplaćena potraživanja, ona su objavljena na webu sa 30.06.2021., a 
danas na dnevnom redu je polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna, tako da je tamo još 
malo proširenija tabela sa još nekim dodatnim podacima vezano za potraživanja. Ako treba 
još neke dodatne podatke, ali oni su i dalje svi na webu, kao što su bili i ranije. Što se tiče 
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stanja na žiroračunu, ovih 47 milijuna što je bilo govora, to je stanje novčanih sredstava. 
Prošle godine, kako je bila pandemija, Grad je uprihodovao manje. Dio viška koji je imao iz 
ranijih godina, bio je 41 milijun, potrošeno je u 2020. godini. To je bilo isto u izvršenju 
proračuna za 2020. godinu. Dio tog viška je bio planiran i u proračunu za 2021., a također dio 
je bio i Izmjenama i dopunama o proračunu preraspoređen za sklonište za životinje s obzirom 
da je prvotno bilo planirano da će se financirati iz sredstava kredita. Kada se vidjelo da postoji 
višak sredstava, da se ne ide u postupak zaduženja, onda se dio tih sredstava prenio na taj 
kapitalni projekt. Što je gospođica Ademi govorila, 18.700.000,00 kuna to je višak 
namjenskih prihoda što je bio na dan kada je bila izvršena primopredaja. Drugi dio se odnosi 
na tekuće prihode proračuna. Svi znamo da je različita dinamika i prihodovne i rashodovne 
strane. Taj dio posebno se odnosi na izvođenje radova s obzirom da je najveći trošak, vezano 
za bilo koju izgradnju u zadnjem kvartalu. Radi se i o postupcima javne nabave koji traju 
malo duže i kako se izvode radovi onda se vrše plaćanja. Najveći dio se odnosi u tom dijelu i 
neki prihodi su bili naplaćeni u prvom dijelu godine, a ono što moramo znati da smo dobili 
sredstva na računu od poreza na dohodak, međutim, kako je država ove godine iznimno bila 
donijela rješenja u mjesecu svibnju, a ne kao što je pisano bilo u kolovozu, kao što je bilo 
prijašnjih godina, tako su sredstva na računu bila u iznosu od nekih 16 milijuna kuna, 
međutim, mi od 1. kolovoza ove godine svaki dan 25% prihoda od poreza na dohodak 
vraćamo do ukupnog namirenja. Tako da to jesu dvije različite kategorije. Kategorije viška i 
kategorije stanja na računu. Kod godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna vidi se stanje 
viška prihoda i rashoda i ono nije nikad isto sa stanjem na računu. Još samo malo pojašnjenje, 
na žiroračunu su i sredstva proračunskih korisnik, oni nemaju svako svoj žiroračun nego 
posluju preko žiroračuna Grada, ali njihovi troškovi se prikazuju svi kroz proračun i svi su 
iskazani tamo.  
 
MARIN LEROTIĆ 
 Hvala. Ja se unaprijed ispričavam za prvo pitanje vezano za plaćanja koje mi je 
promaknulo. Vezano za ovaj drugi dan, ja, s obzirom da me se čita po društvenim mrežama, 
ja sam rekao da je financijska situacija u Gradu Puli dobra, što je sada i dokazano s obzirom 
da gledamo neke druge gradove i dubioze financijske u kojima se ti gradovi nalaze, primjerice 
Rijeka. Ja sad ne znam napamet, a sjećam se da sam u predizbornoj kampanji na nacionalnoj 
televiziji gledao debatu pa se tamo pričalo o nekakvim dubiozama od 100, 150, 200 milijuna 
kuna minusa i na koji način se to planira stabilizirati poslovanje grada ili kad gledamo, evo 
možda i vama bliske situacije koju je dobio vaš kolega u Zagrebu i dubioze koje su 
financijske u Zagrebu onda mislim da možda, kada gledamo iz perspektive Pule, situacija je 
vrlo dobra. Naravno uvijek ćemo se složiti svi i mi u opoziciji i vi u poziciji da situacija sa 
financijama može biti bolja, međutim, vi ste sada na vlasti četiri godine, mi ćemo biti u 
oporbi, imat ćemo mogućnost praćenja proračuna, praćenja financijskih tokova, a situacija 
koju ste vi naslijedili financijska je više nego dobra. I drago mi je da smo to razjasnili da je taj 
novac ipak bio tu. A namjenska sredstva se mogu trošiti na način na koji se mogu trošiti kao i 
nenamjenska sukladno zakonu. Ali isto tako se taj novac troši za dobrobit građana da se 
pokušaju u što većoj mjeri realizirati potrebe koje ti građani imaju i eventualno neki 
nedostaci. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
 Jedna od točaka dnevnog reda danas je upravo i izvršenje proračuna pa ćemo imati 
više prilike, kad nam budu predstavili stanje, donijeti neke zaključke. 
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DUŠANKO BABIĆ 
 Postavio bih pitanje gospođi Ingrid Buljan. Ja bih se nešto nadovezao isto tamo gdje 
su one zgrade gdje je Ivana bila dala slajd. Ja se ispričavam predsjednice ja nisam dao slajd, 
imam dosta tih slika. Pokazujem na slici, to vam je preko puta tih istih zgrada. Problematika 
je u tome da je već jedno 15 godina tamo gdje se rade te zgrade Stanoinvesta da poslije svake 
kiše tamo je lokva ili jezero. Znači tamo cesta nema oborinske odvodnje, nema ničega. A kao 
što vidimo na ovaj slici, ako vidite, tamo su iz Stanovi su počeli graditi jedan mali zid, znači 
ograđuje se okolo. To će biti još veća katastrofa. Znam da nije u projektu oborinska voda 
tamo. Koliko znam, nema niti dozvola za to pa je pitanje kako se može dozvoliti gradnja ako 
se ne računa što će biti poslije toga. Pitao bih isto i za ulicu Paduljski put. To je tamo na 
Velom Vrhu. Ona se počela graditi kada je počela kampanja. Gospođa Elena je bila čitala 
projekt tamo. To je bilo u Glasu Istre, a još se radi, znači nema ni bagera, nema ni radnika, 
nema ništa. Elenu ne mogu pitati, ali evo pitam vas. 
 Drugo pitanje imam za direktora Vodovoda. Ovi priključci koji se rade na ovim 
zgradama od Stanoinvest što tamo radi jedno 20-ak stanova oni su bez problema dobili 
dozvole priključka vode, a znamo u toj istoj liniji, imamo odgovor od Vodovoda da je velika 
problematika, gore na Frtinu, to dvije ulice gore da ljudi nemaju pritisak vode. To su stari 
domicilni stanovnici. Dva puta su bili od Vodovoda su bili i mjerili da ima samo 3 bara snage. 
Ljudi se ne mogu tuširati. Bave se turizmom, pa kada dođu turisti možete misliti što je. A na 
taj isti vod se spajaju ostale kuće. Kako je to moguće Ljudima ne napraviti, ne vratiti da imaju 
vodu i spajati na taj isti vod. To ne razumijem. Akoo mi možete odgovoriti na ovo pitanje, 
znam da nije za vas, ali evo. 
 
INGRID BULIAN 
 Kao što ste rekli vijećniče Babić, velik dio pitanja nije iz mog resora, ali s obzirom da 
ste me pozvali na davanje odgovora ja ću pokušati dati odgovore na sve. Što se tiče izdavanja 
građevinskih dozvola procedura je takva da se, prije nego što se građevinska dozvola izda, 
traže posebni uvjeti svih onih koji trebaju u tom postupku sudjelovati pa tako i komunalnih 
poduzeća u smislu mogućnosti priključenja na javnu vodovodnu mrežu, dakle, i u tom 
postupku, nakon toga se izrade projekti i na te projekte nadležno komunalno poduzeće daje 
potvrdu da je izrađeno u skladu s onim uvjetima koji su oni dali. Uvid u izdavanje 
građevinske dozvole za gradnju stambene građevine ili bile koje građevine jest postojanje 
građevinske dozvole za pristupnu prometnicu, a uporabnu dozvolu mogu dobiti tek onda 
ukoliko su priključeni na svu komunalnu infrastrukturu i ispunjeni svi oni uvjeti koji trebaju 
biti ispunjeni. Čim je dozvola izdana znači da su izdane i potvrde projekata, odnosno da su svi 
oni koji su trebali potvrditi izdane svoje posebne uvjete rekli da će to biti moguće, a da li je to 
moguće zapravo to, kao što sam rekla u odgovoru na prošlo pitanje, se provjerava prilikom 
tehničkog pregleda da li postoji mogućnost priključenja na vodu, da li je voda priključena, 
ako toga nema građevina ne može dobiti uporabnu dozvolu. Što se tiče Paduljskog puta, 
njegova je gradnja započeta, to znate, i obzirom na pritiske stanara iz te zone i početak same 
sezone, radovi su bili u jednom dijelu obustavljeni kako bi izišli u susret stanovnicima tog 
dijela. Ne bi im utjecali na njihovu sezonu, odnosno goste koji će kod njih boraviti i dogovor 
je da se krene nastavljati sa tim radovima sad nakon što sezona malo odmakne i nakon što to 
neće stvarati svima njima probleme. Nastaviti ćemo investiciju koju smo započeli, a Paduljski 
put ima i svoju dionicu koju treba do kraja imovinsko-pravno riješiti i isto tako će sigurno biti, 
u skladu s financijskim sredstvima, na tom dijelu nastavljena gradnja.  
 
DEAN STARČIĆ 
 Ne znam točno lokaciju pa ću odgovoriti malo načelno. Dakle, 3 bara nije mali tlak. 
Za protupožarne uvjete, morate na hidrantu imati 2 bara i 10 litara u sekundi. Veliki dio Grada 
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Pule se nalazi na 3 bara zato što u principu vodu sprema Monte Serpo, drži tlak, koja je na 60 
metara i sve ono što je iznad 30 metara visine je otprilike na 3 bara. Mi znamo probleme u 
Štinjanu, zato i projektiramo nekoliko projekata rekonstrukcije u Štinjanu koji će biti 
preduvjet za projekt Pula Sjever koji bi vjerojatno trebao krenuti. Što se tiče tih građevina, 
možemo se čuti pa mi date konkretnu adresu pa ću vam pismeno odgovoriti. Ne znam kad su 
predali oni zahtjev i kad smo mi to odobrili, to može biti prije dvije godine. Često razmatramo 
područja gdje bi možda trebalo zabraniti davati priključke. To nije uvijek laka odluka. 
Pokušavamo da to ide, da ne ugrozimo ni gradnju ni sve to skupa. Bili smo vam čak pismeno 
odgovarali prije godinu dana da projektiramo u Štinjanu na onom dijelu gdje je problem na 
dijelu od 30 metara jer vodu sprema Štinjan i drži tlak u tom dijelu. Problem je sad već 
podkapacitiranost cjevovoda jer je puno godina prošlo od njegove izgradnje. Nužna je 
rekonstrukcija, to je činjenica. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
 Stvarno ljudi nisu već dva puta dobili odgovor na to. Pitanje je bilo kako se mogu 
spajati druge zgrade, znači drugi stanovi, a na toj istoj liniji može samo biti još veći gubitak 
vode. Ja kažem 3 bara, a u vašem očitovanju od Vodovoda,kad ste bili mjerili,ste rekli da 
mora ići kompletna rekonstrukcija te vode i rekli ste da tko se spaja da će biti još manji 
pritisak. Ali to je problem jer tamo žive domicilni ljudi i svake godine kako se više gradi, ne 
krivim vas, treba se graditi, ali ljudi dogodine neće moći imati vode. Ne mogu otvoriti tuš. To 
je problem jer jednostavno nemaju pritiska. Pitanje glasi kako se mogu spajati drugi objekti 
ako se ne rješava prvi. 
 
DEAN STARČIĆ 
 Kažem, moguće da su ti zahtjevi predani prije dvije godine, da su uvjeti izdani prije 
dvije godine, kada je situacija bila možda i s manje objekata. Definitivno ćemo još jednom 
sagledati situaciju i vidjeti koje su linije ugrožene i u dogovoru, tu ipak moramo imati 
dogovor sa Gradom i sa komunalnim da u nekim zonama, ako idemo zabranjivati mi 
priključke, to znači zabranjena gradnja, to znači manje prihoda Gradu iz komunalnog. Sve je 
to malo povezano i to treba jako dobro iskordinirati da budemo usuglašeni u svemu tome. Što 
se nas tiče, mi bi rado u nekim dijelovima, ako je linija ugrožena, doveli do zaključka da se tu 
više ne smije davati priključak.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
 Moje prvo pitanje odnosit će se na provođenje demografske politike u Gradu Puli, 
odnosno na izgradnju potrebnih vrtića i škola. Naime, treba stvoriti uvjete mladim obiteljima 
da si olakšaju odgoj djece pa tako bi trebalo imati više vrtića i osnovnih škola u Gradu Puli. 
Jedna od tih lokacija je izgradnja vrtića i jaslica u Kochovoj ulici na kat.čest. br. 209/1 K.O. 
Pula pa bi molio nadležnu pročelnicu da mi konkretno odgovori koji su planovi i kad će biti 
napravljen vrtić i jaslice na toj lokaciji.  
Drugo pitanje je izgradnja osnovne škole na području preko zaobilaznice, odnosno Grad Pula, 
nažalost, prestaje do zaobilaznice, odnosno do ulica Prekomorskih brigada. Mi preko puta 
zaobilaznice, odnosno navedene ulice, nemamo ni jednu gradsku školu i niti jedan gradski 
vrtić. Naime, radi se o MO Valdebek i drugim mjesnim odborima koji gravitiraju preko 
zaobilaznice. Interesira me koji su planovi ove gradske uprave za napraviti osnovnu školu na 
području MO Valdebek obzirom da je na području MO Valdebek velika izgradnja novih 
stanova, naseljavaju se mlade obitelji pa bi bilo dobro proširiti, što se tiče školske 
infrastrukture, i preko zaobilaznice.  
 Moje drugo pitanje bi bilo isto nadležnoj pročelnici, ali za komunalni sustav. Naime, 
imam puno upita stanovnika MO Štinjan. Kad će se i kako priključiti na kanalizaciju i 
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konkretno molio bih odgovor jer naši građani, ne samo u Štinjanu, i ostalima koji nisu 
priključeni na kanalizaciju, ne znaju proceduru koga da pitaju, odakle da krenu, ako se žele 
priključiti na kanalizaciju. Konkretno, taj veliki problem je u Štinjanu, ali ima i drugih 
dijelova Grada Pule pa bih molio konkretan odgovor pa da uputimo građane kako da ostvare 
svoje civilizacijsko pravo da imaju kanalizaciju u svom domu.  
 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARJANOVIĆ 
 Mislili ste na Sisplacu onaj projekt koji je bio? To je projekt koji je bio napravljen 
prije dosta godina, tu je dva puta produžavana i građevinska dozvola koja je sada istekla. 
Međutim, radili smo mi nekakve analize, i činjenica je da u posljednje dvije godine imamo 
baby boom i povećani broj rođene djece i naravno da je potrebna nova infrastruktura što se 
tiče dječjih vrtića, ali opet radili smo malo analize po dijelovima grada gdje je najveći 
pritisak, dakle na Stoji imamo mali porast broja djece, što je vidljivo isto i kod upisa u školu. 
Mi smo ove godine u Osnovnoj školi Stoja imali 26 učenika upisanih u prvi razred. S tim da 
su tih 26 učenika podijeljeni u dva razreda, znači to vam je 13 učenika po razredu. Malo smo 
radili detaljno analize, zapravo, ne sami centar grada, ali onaj dio prema bolnici, tamo nam je 
puno veći pritisak roditelja, odnosno veći broj djece za upis u vrtić. Isto tako, prema Šijani i 
upravo tamo prema zaobilaznici. Tako da mislim da kako se grad mijenja, kako se mijenjaju u 
nekim dijelovima grada sad je već i malo starije stanovništvo, nema mladih obitelji, tako da 
onda treba i mijenjati planove vezano za to gdje ćemo graditi nove vrtiće. Što se tiče škola, za 
sada nam je u planu prvenstveno dogradnja osnovne škole Šijana. Tu je izrada glavnog 
projekta. Idejni projekt je poslan Ministarstvu znanosti i obrazovanja jer znate da svaki 
projekt, bez obzira što Grad kao osnivač škole gradi, odnosno dograđuje, to isto mora 
potvrditi i odobriti Ministarstvo znanosti i obrazovanja. Do kraja godine taj projekt bi trebao 
biti i gotov. Nakon toga, nadamo se da će biti i objavljen natječaj iz plana za oporavak gdje je 
najavljeno da je interes Republike Hrvatske da u svim gradovima i općinama škole bude u 
jednoj smjeni pa se nadamo da ćemo i mi moći svoj projekt prijaviti. S druge strane imamo 
Osnovnu školu Kaštanjer koja također radi u dvije smjene. Tu se radi na rješavanju 
imovinsko-pravnih odnosa čestice koja je u vlasništvu Republike Hrvatske. To je preduvjet da 
se prenese na Grad Pulu da bi se moglo napraviti proširenje, odnosno dogradnja Osnovne 
škole Kaštanjer. Do tog trenutka planiramo da nakon što Medicinska škola izađe iz prostora 
Pučkog učilišta, da se taj dio malo preuredi, da se srede zidovi, parketi i da se dio učenika iz 
škole Kaštanjer prebaci baš upravo u tom dijelu Pučkog učilišta, tako da bi barem dok se ne 
dogradi škola Kaštanjer, djeca sve iz te škole mogla ići u jednu smjenu. Evo to planiramo, 
čekamo samo da se iseli Medicinska škola da se krene u preuređenje i nadam se s drugim 
polugodištem da bi djeca škole Kaštanjer mogla biti sva u istoj smjeni. 
 
SEAN SOLDATIĆ  
 Zahvaljujem na odgovoru. Samo bih htio naglasiti da na području MO Valdebek 
imamo pet vrtića. Samo govori u prilog tome koliko je potrebno da gradska vlast počne 
razmišljati o projektima školske infrastrukture preko zaobilaznice. Moralo bi se o tome početi 
razmišljati.  
 
FILIP ZORIČIĆ 
 Ja bih zahvalio na pitanju. To je dobra tema i to je potrebno. Mi smo govorili i u 
programu da je škola na Valdebeku potrebna i dobro ste rekli i za vrtiće. Zasigurno ćemo 
čekati taj plan da što manje toga financiramo iz proračuna, da čekamo europske fondove, ali 
ćemo se potruditi što prije ići u analizu upravo prostora gore gdje je po planu da može biti 
škola. To je poticajno. 
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IGOR STARI 
 Mislim da smo u Štinjanu prisutni zadnjih pet godina što se tiče projekta izgradnje 
kanalizacije. Riješili smo ne znam koliko čestica do sada, imovinsko-pravnih odnosa, 
napravili ne znam koliko sastanaka u mjesnom odboru, izložili ne znam koliko karata i trasa, 
ne znam koliko smo puta sa građanima mijenjali te trase zbog raznoraznih smetnji: voćnjak, 
smokva, garaža itd. Sve je to život. Danas smo došli u situaciji da imamo građevinsku 
dozvolu za Štinjan. Gradi se 10 kilometara kanalizacijske mreže i stvarno bih volio znati koji 
građanin na području Štinjana još nije upoznat sa eventualnim trasama gradnje kanalizacije. 
Ako takvi postoje, na webu je sve izloženo. Slobodno nek se javi u Pragrande, mi ćemo ga 
upoznati sa svim. Sve one želje u ovih pet godina koje su bile na terenu smo pokušali 
realizirati. Zato je to i toliko trajalo jer su se mijenjali projekti da se izađe u susret svim onima 
kojima postoji mogućnost spoja na kanalizaciju i zadovoljavajući sve ono što jedan EU 
projekt zahtijeva. Zadnje informacije govore da bi do kraja godine trebali potpisati taj 
famozni ugovor što smo trebali potpisati prošle godine, ali evo, igrom slučaja, Hrvatskim 
vodama slomilo se na vama.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
 Zahvaljujem na odgovoru. Ja nisam pitao o europskim fondovima. Ja sam pitao o 
malim ljudima koji se žele spojiti na kanalizaciju. Radi se o starijem stanovništvu koje nema 
internet itd. Molimo bih pisani odgovor u kojem će stajati koja je procedura pa ću ja te ljude 
uputiti, obzirom vidim da je to problem postaviti pitanje. Volio bih pisani odgovor pa ću ja s 
tim pisanim odgovorom naše građene, koji nemaju kanalizaciju, uputiti. Obzirom da se svi 
pozivaju na internet, ali ljudi ne žive od interneta nego žive od komunalnog sustava koji smo 
mi njima dužni osigurati kao Grad Pula.  
 
DUŠICA RADOJČIĆ 

Čini mi se da vam je gospodin Stari odgovorio. 
Jeste li razumjeli? Dobiti ćete pismeni odgovor. 

 
Budući je vrijeme za postavljanje pitanja isteklo, a kako nisu svi stigli postaviti 

pitanja, na slijedećoj sjednici prednost za vijećnička pitanja imati će vijećnici: 
Selma Ibrišagić, Ardemio Zimolo, Ana Fonović, Jadranka Černjul, Kristijan Biteri, Siniša 
Gordić, Dušica Radojčić,  Noel Mirković i Igor Belas. 
 
 
 
 
 
AD – 2 .  USVAJANJE:  

2.1.Skraćenog zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vijeća od 28.07.2021. godine 
2.2. Skraćenog zapisnika sa 4. sjednice Gradskog vijeća od 30.07.2021. godine 

 
 
Na skraćeni zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje 
na glasanje te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19  glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova 
usvojilo  
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 3. sjednice Gradskog vijeća od 28.07.2021.  
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Na skraćeni zapisnik sa 4. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi pa predsjednica isti daje 
na glasanje te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova 
usvojilo  
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 4. sjednice Gradskog vijeća od 30.07.2021.  
 
 
 
AD – 3.  DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU ULAGANJA GRADA 

PULA-POLA U DRUŠTVO PLINARA D.O.O. U SVRHU POVEĆANJA  
TEMELJNOG KAPITALA  

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Dijana 
Ažić, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

 VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez  „SUZDRŽANIH“ 
glasova donijelo  
 
 ODLUKU 

o utvrđivanju ulaganja Grada Pula-Pola u društvo Plinara d.o.o. 
u svrhu povećanja temeljnog kapitala 

 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O DAVANJU 

SUGLASNOSTI ZA ZADUŽIVANJE TRGOVAČKOM DRUŠTVU  
KAŠTIJUN D.O.O. PULA  

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Sean Soldatić te je odgovor na pitanje i dodatno 
obrazloženje dao direktor tvrtke Kaštijun d.o.o. Fabio Giacometti. 
Predsjednica daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ODLUKU 

o izmjenama Odluke o davanju suglasnosti za zaduživanje  
 trgovačkom društvu Kaštijun d.o.o. Pula  
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AD - 5.  DONOŠENJE ODLUKE O SASTAVU URBANOG PODRUČJA PULA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Anja 
Ademi, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovale su Elena Puh-Belci, Sanja Radolović, Sean Soldatić i 
Ardemio Zimolo, komentar na raspravu dala je pročelnica Anja Ademi i gradonačenik Filip 
Zoričić. 
  
Predsjednica daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ODLUKU  

o sastavu urbanog područja Pula  
 

 
 

- Pauza 20 minuta, do 19:15 – 
 
 

 
AD – 6.  DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU  

PRORAČUNA GRADA PULE ZA 2021. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Vesna 
Sajić, pročelnica Upravnog odjela za financije i gospodarstvo. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

o izvršenju Proračuna Grada Pule za 2021. godinu  
 
 
 

AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O DOPUNI ODLUKE O UVJETIMA I  
POSTUPKU ZA IZBOR KANDIDATA ZA ČLANOVE UPRAVNIH  
VIJEĆA USTANOVA ČIJI JE OSNIVAČ GRAD PULA-POLA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Ardemio Zimolo, s primjedbom da bi trebalo u 
postupku napomenuti da temeljem članka 37. stavak 3. Zakona o vatrogastvu nema naknade 
za rad članova upravnog vijeća JVP. 
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Predsjednica daje na glasanje Točku 7. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ODLUKU 

o dopuni Odluke o uvjetima i postupku za izbor kandidata za članove upravnih vijeća 
ustanova čiji je osnivač Grad Pula-Pola 
 
 
AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O VREMENSKOM  

OGRANIČENJU, VREMENU NAPLATE I VISINI NAKNADE ZA  
KORIŠTENJE USLUGE PARKIRANJA NA JAVNIM PARKIRALIŠTIMA  
GRADA PULE 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Dijana 
Ažić, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su Mirko Jurkić, Miha Paus i Noel Mirković, a komentar 
na raspravu i dodatno objašnjenje je dala Anja Ademi, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu 
samoupravu. 
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ODLUKU 

o izmjeni Odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i 
visini naknade za korištenje usluge parkiranja na javnim parkiralištima Grada Pule 

 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O OTKAZU SPORAZUMA O OBAVLJANJU  

POSLOVA CIVILNE ZAŠTITE IZ NADLEŽNOSTI LOKALNE  
SAMOUPRAVE 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je Noel Mirković i Sean Soldatić te je odgovore na pitanja 
dala Slavica Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu.  
 
Predsjednica daje na glasanje Točku 9. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 17 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa 
donijelo  
 ZAKLJUČAK  

o otkazu Sporazuma o obavljanju poslova 
civilne zaštite iz nadležnosti lokalne samouprave 
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AD – 10.  DONOŠENJE RJEŠENJA O IZMJENI RJEŠENJA O IMENOVANJU 
POVJERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH NEPOGODA  
GRADA PULE 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Slavica 
Jelovac, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i mjesnu samoupravu. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 RJEŠENJE  

o izmjeni Rješenja o imenovanju Povjerenstva 
za procjenu šteta od prirodnih nepogoda Grada Pule 

 
Imenuju se: 
-Ivona Močenić, zamjenica Gradonačelnika, predsjednica 
-Bruno Cergnul, zamjenik Gradonačelnika, zamjenik 
-Zvijezdana Bertetić, predstavnica Grada Pule, član 
 
U ostalom tekstu Rješenje o imenovanju Povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 
nepogoda Grada Pule („Službene novine“ Grada Pule broj 8/19) ostaje nepromijenjeno. 
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE RJEŠENJA O IMENOVANJU STRUČNOG  

POVJERENSTVA ZA KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU NA  
PODRUČJU GRADA PULA-POLA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Dijana 
Ažić, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 RJEŠENJE 
  o imenovanju Stručnog povjerenstva za koncesije 

na pomorskom dobru na području Gada Pula-Pola  
 
Imenuju se: 
1. Robert Stemberger - predsjednik 
2. Milan Korica - član 
3. Orijeta Babić - članica 
4. Tamara Plec - članica 
5. Barbara Batelić Lukšić - članica 
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AD – 12.  DONOŠENJE RJEŠENJA O RAZRJEŠENJU I IMENOVANJU ČLANA  
VIJEĆA ZA DAVANJE KONCESIJSKIH ODOBRENJA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Dijana 
Ažić, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav i upravljanje imovinom. 
 
Budući da na prijedlog Odluke nije bilo primjedbi ni rasprave, predsjednica daje na glasanje 
Točku 12. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

VIJEĆE sa 19 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja 

 
(Blagović Luka razrješava se, a Robert Stemberger imenuje se predstavnikom Grada Pule u 
Vijeću za davanje koncesijskih odobrenja na području Grada Pule.) 
 

…….. 
 
 
Time je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 5. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 5 sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 
Dovršeno u 20:07 sati 
 
 
 
 
KLASA:021-05/21-01/105 
URBROJ:      
Pula, 22.09.2021. 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
 
 
 
ZAPISNIK VODILA       PREDSJEDNICA 
Bojana Petrović v.r.       Dušica Radojčić v.r. 
 
 
 
 
 
 
 


